
Szczecin, 2019-05-07

PROTOKÓŁ nr 1/2019
z zebrania Radnych Rady Osiedla Dąbie

Zebranie Radnych Rady Osiedla Dąbie otworzył Pan Paweł Kurdziałek i zaproponował 
następujący porządek obrad:

1. Stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przeprowadzenie wyborów do Zarządu Rady Osiedla Dąbie.
4. Przedstawienie sprawozdania finansowego za okres od 01.01.2019 r.                         

do 07.05.2019 r. oraz planu finansowego na 2019r.
5. Podjęcie uchwały Nr. 1/19  w sprawie organizacji pracy Rady Osiedla w kadencji 

2019-2024.
6. Podjęcie uchwały Nr. 2/19  w sprawie organizacji festynu integracyjnego dla 

mieszkańców.
7. Podjęcie uchwały Nr. 3/19  w sprawie pozyskania środków finansowych na „Małe 

dotacje” z Komisji Inicjatyw Społecznych.
8. Dyskusja i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Ad 1.

Stwierdzono quorum – wszyscy obecni ( 15 osób )

Ad 2. 

Pani Alina Kordowska zaproponowała żeby w wolnych wnioskach rozpatrzyć 
wnioski złożone przez mieszkańców i podjąć w tym celu odpowiednie uchwały 
opiniujące.

Propozycja została przyjęta jednogłośnie.

Ad 3. 

1. W celu przeprowadzenia wyborów Zarządu powołano Komisję Skrutacyjną do 
której zgłosiły się 3 osoby: Iwona Nowakowska, Alina Kordowska, Grzegorz Bartosz

2. Kandydatury przez zebranych zostały przyjęte jednogłośnie.

3. Po ukonstytuowaniu się Komisji Skrutacyjnej – Przewodniczącą została Iwona 
Nowakowska, która przedstawiła wszystkim formułę głosowania 

4. Paweł Kurdziałek jako nowo wybrany Przewodniczący Rady Osiedla Dąbie 
zaproponował następujące kandydatury:

Łukasz Owczarek na funkcję Wiceprzewodniczącego

Jacek Leśniowski na funkcję Skarbnika

Jarosław Bawelski na funkcję Sekretarza 

Małgorzata Wleklak na funkcję Członka Zarządu

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.
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5. Komisja Skrutacyjna przeprowadziła wybory Zarządu i ogłosiła wyniki:

Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów:

 Łukasz Owczarek na funkcję Wiceprzewodniczącego – 15 głosów

Jacek Leśniowski na funkcję Skarbnika – 14 głosów

Jarosław Bawelski na funkcję Sekretarza – 15 głosów 

Małgorzata Wleklak na funkcję Członka  Zarządu – 14 głosów

Tym samym w skład Zarządu weszli wszyscy zaproponowani kandydaci.

Ad 4.

Pani Alina Kordowska przedstawiła sprawozdanie finansowe za okres od 
01.01.2019 r. do 07.05.2019 r. oraz plan finansowy na 2019r.

Ad 5. 

Podjęcie uchwały Nr. 1/19  w sprawie organizacji pracy Rady Osiedla w kadencji 
2019-2024.

Głosowało: 15 osób ; ZA – 15 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ - 0

Ad 6.

Podjęcie uchwały Nr. 2/19  w sprawie organizacji festynu integracyjnego dla 
mieszkańców.

Głosowało: 15 osób ; ZA – 15 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ - 0

Ad 7. 

Podjęcie uchwały Nr. 3/19  w sprawie pozyskania środków finansowych na „Małe 
dotacje” z Komisji Inicjatyw Społecznych.

Głosowało: 15 osób ; ZA – 15 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0

Ad 8.

Pani Alina Kordowska przedstawiła wnioski złożone przez mieszkańców dotyczące
dzierżawy działek na terenie Osiedla Dąbie. Po krótkiej dyskusji podjęto 
następujące uchwały (opinie pozytywne):

• Uchwała Nr 4/19 w sprawie dzierżawy działki nr 6-35 przy ul Hangarowej na 
plac manewrowy nauki jazdy.

Głosowało: 15 osób ; ZA – 14 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 1

• Uchwała Nr 5/19 w sprawie dzierżawy działki obrębu 4005 przy ul. 
Przestrzennej na cele rekreacyjne.

Głosowało: 15 osób ; ZA – 14 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 1

• Uchwała Nr 6/19 w sprawie dzierżawy działki przy ul. Młyńskiej.

Głosowało: 15 osób ; ZA – 14 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 1
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• Uchwała Nr 7/19 w sprawie dzierżawy działki przy ul. Narzędziowej

Głosowało: 15 osób ; ZA – 14 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 1

Ad 9.

Na tym zebranie zakończono.

Kolejne zebranie Rady Osiedla Dąbie odbędzie się 22 maja 2019 o godzinie 18:30.

     Jarosław Bawelski Paweł Kurdziałek
 …………………………………….…………    ………………………………………...………….

  Sekretarz Rady Osiedla                                       Przewodniczący Rady Osiedla
       Protokół sporządził                                                  Protokół zatwierdził
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